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    HOTĂRÂREA   Nr. 4                                                  Data: 27.01.2022 

 

HOTĂRÂRE A CONSILIULUI  LOCAL 

privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al  Municipiului Săcele din 

data de 22 decembrie 2021 

 

             Consiliul Local al Municipiului Săcele, întrunit în ședință ordinară în data de  27.01.2022. 

   Analizând Referatul de aprobare nr. 4394/19.01.2022 al inițiatorului - Primar  ing. Popa Virgil, 

precum și necesitatea și obligativitatea aprobării Procesului - verbal al ședinței anterioare a Consiliului  

Local al Municipiului Săcele, în conformitate cu prevederile legale în materie; 

Luând la cunoştinţă de conţinutul Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

Municipiului Săcele din data de 22 decembrie 2021;   

          Având în vedere Raportul de specialitate nr. 4395/19.01.2022 al Compartimentului Relații Consiliul 

Local şi  Avizele Comisiilor de specialitate; 

 Văzând prevederile Legii nr. 24/2000 privind normele de tehnică legislativă pentru elaborarea 

actelor normative, republicată, cu modificările și completările ulterioare, precum și ale H.C.L nr. 

86/26.03.2020 pentru aprobarea completării Anexei la H.C.L. nr. 246/21.11.2019 privind aprobarea 

revizuirii Regulamentului de Organizare și Funcționare al Consiliului  Local al Municipiului  Săcele;  

În temeiul art. 129 alin. (1); art. 133 alin. (1); art. 134 alin. (1) lit. a); art. 138 alin. (13) - (17); art. 

139 alin. (1); art. 196 alin. (1) lit. a); art. 197 alin. (1) și art. 243 alin. (1), lit. a) din  O.U.G. nr. 57/2019 

privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare,    

 

H O T Ă R Ă Ş T E: 

Articol Unic: Se aprobă Procesul - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Săcele  

din data de 22 decembrie 2021, conform anexei care face parte integrantă din prezenta hotărâre. 

 

 

  PREŞEDINTE DE SEDINŢĂ                                           CONTRASEMNAT PENTRU LEGALITATE 

         CONSILIER  LOCAL                                   SECRETARUL  GENERAL AL MUNICIPIULUI  SĂCELE 

    Prof. MUNTEANU GHEORGHE                                                      C.J.   ZAMFIR GETA 
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Hotărârea a fost adoptată: 18 voturi  pentru,  0  împotrivă,   0 abțineri (d-l Popa Marius Cristian nu este 

prezent la momentul votului) 

Nr. consilierilor în funcţie: 19 

Nr. consilierilor prezenţi la şedinţă: 18 (la momentul votului) 

  

Prezenta hotărâre s-a difuzat la: 

- 1 ex. Instituţia Prefectului Braşov 

- 1 ex. Dosar colecţie 

- 1 ex. Dosar şedinţă  

- 1 ex. D-l Primar 

-   1 ex. Compartimentul Relații Consiliul 

http://www.municipiulsacele.ro/
mailto:primăria@municipiulsacele.ro
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                                                               ANEXĂ LA H.C.L. NR. 4/27.01.2022 

              

    

 

           JUDEŢUL BRAŞOV                                                Nr.  

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI 

                  SĂCELE 

PROCES VERBAL 

încheiat la data 22.12.2021, orele 15,00, cu ocazia 

întrunirii  Consiliului Local al Municipiului Săcele în şedinţă ordinară, desfășurată în format de 

videoconferință, prin platforma on-line ZOOM 

 

 Şedinţa ordinară a fost convocată în conformitate cu prevederile art. 133 alin. (1) din O.U.G. 

nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare și ale H.C.L nr. 

86/26.03.2020 pentru aprobarea completării Anexei la H.C.L. nr. 246/21.11.2019 privind aprobarea 

revizuirii Regulamentului de Organizare și Funcționare al Consiliului  Local al Municipiului  Săcele, 

având următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

 Municipiului Săcele din data de 25 noiembrie 2021 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

      Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

2. Proiect de hotărâre pentru  aprobarea execuției bugetare la data de 30.11.2021 – iniţiator PRIMAR Ing. 

POPA VIRGIL. 

      Avize Comisiile 1, 4. 

3. Proiect de hotărâre pentru aprobarea rectificării bugetului local și a bugetului instituțiilor publice 

și activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii pe anul 2021  – iniţiator PRIMAR Ing. 

POPA VIRGIL. 

      Avize Comisiile 1, 4. 

4. Proiect de hotărâre pentru  aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe luna noiembrie 2021 

pentru cadrele didactice şi personalul didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională în altă 

localitate decât cea de reşedinţă - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 3, 4. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării sumei de 5.000 lei din bugetul local al Municipiului 

Săcele  

cu destinaţia ,,ajutor de urgenţăˮ, doamnei Madaraș-Fântânaru Simona-Nicoleta, cu domiciliul în 

Municipiul Săcele, Cart. Ștefan cel Mare, bl. 20, sc. A, et. 1, ap. 8- iniţiator PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 3, 4.  

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării sumei de 5.000 lei din bugetul local al Municipiului 

Săcele  cu destinaţia  ,,ajutor de urgenţăˮ  domnului Gîfu Ioan Traian, cu domiciliul în Municipiul 

Săcele, Str. Al. I. Lapedatu  nr. 135 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 3, 4.  

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării sumei de 5.000 lei din bugetul local al Municipiului 

Săcele  cu destinaţia  ,,ajutor de urgenţăˮ doamnei Șofran Lenuța, cu domiciliul în Municipiul Săcele, 

Str. Al. I. Lapedatu, nr. 135 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 3, 4.  

8. Proiect de hotărâre pentru aprobarea efectuării în anul 2022 a concediului de odihnă anual neefectuat de 

către Primarul Municipiului Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.    

 Avize Comisiile 1, 4. 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea  Statului de funcții al  aparatului de specialitate al Primarului 

Municipiului Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 4. 

10. Proiect de hotărâre privind organizarea reţelei unităţilor de învăţământ preuniversitar în anul şcolar 2022-

2023 de pe raza Municipiului Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 3, 4;  
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11. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziționării serviciilor de consultanță, asistență juridică și/sau 

reprezentare în justiție de către Societatea Servicii Săcelene S.R.L. în speța ce face obiectul Dosarului nr. 

4635/62/2021, având ca obiect litigii de muncă, aflat pe rolul Tribunalului Brașov- iniţiator PRIMAR 

Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 4;  

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziționării serviciilor de consultanță, asistență juridică și/sau 

reprezentare în justiție de către Societatea Servicii Săcelene S.R.L. în vederea recuperării unor debite de 

la CNAS-CJAS Brașov- iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

     Avize Comisiile 1,  4;  

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifului de prestări servicii silvice - exploatări forestiere a 

 masei lemnoase pentru partizi  284/2100156801370  din U.P. VII Doftana, 306/2100156801620 

 din U.P. VI Tarlung, 308/2100156801640 din U.P. V Tesla - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

     Avize Comisiile 1, 4;  

 

14. Proiect de hotărâre privind îndreptarea erorii materiale cuprinse în H.C.L. nr. 262/28.10.2021 

privind aprobarea documentației tehnice (SF) și a indicatorilor tehnico-economici privind proiectul 

„CONSTRUIRE LOCUINȚE SOCIALE”, în cartierul Gârcini din Municipiul Săcele, jud. Brașov - 

iniţiator  PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 4;  

15. Proiect de hotărâre pentru actualizarea indicatorilor tehnico-economici aprobați prin H.C.L. nr. 

160/25.07.2018 privind aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici  

privind proiectul „Reabilitare trotuare și accese strada Barajului” și modificați prin H.C.L. nr. 

47/28.02.2019 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4; 

16. Proiect de hotărâre privind actualizarea de date asupra unor imobile ce fac parte din fondul forestier ce 

aparțin Municipiului Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4; 

17. Proiect de hotărâre privind  anularea  numărului  cadastral 114126,  în suprafață de 35341 mp și a 

numărului cadastral 114127, în suprafață de 5000 mp - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4; 

18. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Săcele a  imobilului 

înscris  în CF nr. 104812 Săcele, nr.top 7141/3/1/2/1/1/1/1/2 și a imobilului înscris în  CF nr. 115721 

Săcele, nr.top 7141/1/1/1/b/1/1/1/2 – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

       Avize Comisiile 1, 2, 4; 

19. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Săcele a imobilului 

înscris în CF nr. 115122-C1-U2 Săcele, nr. top. [ ( 2249,2250 ) /1 ] / II,  a imobilului înscris în CF nr. 

115123 Săcele, nr. top. ( 2249,2250 )/2  și  a cotei de 25/100 din imobilul înscris în CF nr. 115122 Săcele, 

nr. top. (2249,2250)/1, situate în Municipiul Săcele, str. Nicolae Colceag, nr. 5 – iniţiator PRIMAR Ing. 

POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

20. Proiect de hotărâre privind aprobarea dezmembrării imobilului înscris în CF nr. 113715 Săcele, nr. cadastral 

 113715,  proprietatea publică a  Municipiului Săcele – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

21. Proiect de hotărâre privind atestarea unor imobile ce fac parte din fondul forestier – categoria de 

folosință pădure,   la domeniul public al Municipiului Săcele – iniţiator PRIMAR  Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

22. Proiect de hotărâre privind alegerea Preşedintelui de şedinţă al Consiliului Local al Municipiului Săcele 

pentru perioada 01.01.2022-31.03.2022 – iniţiator PRIMAR  Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

 

23. Diverse. 

- Informare – prezentare stadiu de implementare proiect ,,Dezvoltarea unui pachet integrat de servicii 

suport pentru copii și tinerii din teritoriul SDL Gârcini ˮ, Cod proiect 142450. 
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La şedinţă au participat: 

                  - d-l Primar - Ing. Popa Virgil  

                  - d-l Viceprimar - Ing. Géczi  Gellért 

- d-na Secretar General al Municipiului Săcele – c.j. Zamfir Geta 

- d-l Gâdea Sorin – Administrtor Public 

- d-l Brânzea Ovidiu – Șef Serviciul Fond Funciar, Registru Agricol, Cadastru 

- d-l Rădulescu Eugen - Șef Serviciul Financiar Contabilitate  Salarizare Buget  

  Ordonanțare C.F.P.P. 

- d-na Tinică Alina – inspector Serviciul Financiar Contabilitate  Salarizare Buget  

  Ordonanțare C.F.P.P. 

- d-na Pîrvu Nicoleta - Șef Serviciul Asistență Socială 

- d-l Bălan Eugen – Șef Biroul Investiții 

                   - d-ra Dascălu Bianca – cj. Biroul Juridic  

                  - d-na Acăroaie Elena – insp. Comp. Relații Consiliul Local 

 

În contextul evoluției epidemiologice de la nivel național, în vederea prevenirii cazurilor de infectare 

cu coronavirusul SARS-COV-II, ședința ordinară a Consiliului Local din data de 22.12.2021 se desfășoară în 

format de videoconferință, prin platforma on-line ZOOM. 

         Ședința este prezidată de d-l consilier local  ec. Tóth Sándor.      

La ședință participă toți cei 19 consilieri locali în funcție.      

        D-nul Președinte declară deschisă ședința și dă cuvântul d-nei Secretar General pentru a efectua 

apelul nominal. 

            D-na Secretar General ia cuvântul și spune că, înainte de a efectua apelul nominal, dorește să facă o 

precizare cu privire la prezența consilierilor locali la ședințe, menționând că este vorba despre o modificare a 

Codului Administrativ, din aprilie 2020, astfel art. 137 alin. (1) stipulează că ,,Se consideră prezenţi la 

şedinţă şi consilierii locali care participă prin utilizarea oricăror mijloace electroniceˮ, asta  pentru a nu 

exista nici un dubiu cu privire la acest aspect. 

         D-l Președinte menționează că asta include și participarea prin telefon. 

         D-na Secretar General  face apelul nominal, în conformitate cu prevederile legale în vigoare, 

constatând că toți cei 19 consilieri locali în funcție sunt prezenți. 

           D-nul Preşedinte supune la ordinea de zi, astfel cum a fost propusă și se aprobă  cu unanimitate (19 

voturi pentru). 

           D-nul Președinte propune să se treacă la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi, la  proiectul de hotărâre 

privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al  Municipiului Săcele din 

data de 25 noiembrie 2021.   

         D-nul  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil, cu solicitarea realizării anumitor completări la procesul verbal. 

D-na Secretar General  ia cuvântul și spune că este vorba de o singură completare care va apărea în 

anexa la hotărârea de consiliu. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  318. 

        D-nul Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi, la proiectul de  hotărâre pentru  

aprobarea execuției bugetare la data de 30.11.2021. 

        D-nul  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil, cu discuții în plen solicitate de d-l consilier local Florescu Marius și d-na 

consilier local Stoica Gabriela. 

D-na Stoica Gabriela spune că nu era neaparat vorba de discuții în plen. 
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       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 16 voturi pentru, 3 abțineri (d-na Stoica Gabriela, 

d-l Popa Marius Cristian și d-l Florescu Marius). H.C.L. nr.  319. 

        D-nul Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi, la  proiectul de hotărâre pentru 

aprobarea rectificării bugetului local și a bugetului instituțiilor publice și activităților finanțate integral sau 

parțial din venituri proprii pe anul 2021.  

       D-nul  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-na Secretar General ia cuvântul și spune că aici există și o notă de completare a Serviciului 

Contabilitate, întrucât s-a publicat în Monitorul Oficial Hotărârea de Guvern prin care ne-au fost alocate 2 

mil lei. 

D-l Rădulescu Eugen ia cuvântul și spune că există o notă de completare la Raportul de specialitate, 

respectiv Nota nr. 96121/22.12.2021 căreia îi dă citire.  

       D-l Președinte supune la vot  proiectul de hotărâre, astfel cum a  fost  completat și se aprobă cu 

unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  320.                                   

       D-nul Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi, la  proiectul  de hotărâre pentru  

aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe luna noiembrie 2021 pentru cadrele didactice şi personalul 

didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională în altă localitate decât cea de reşedinţă. 

        D-nul  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 321.                                                       

       D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi, privind aprobarea acordării 

sumei de 5.000 lei din bugetul local al Municipiului Săcele cu destinaţia ,,ajutor de urgenţăˮ, doamnei 

Madaraș-Fântânaru Simona-Nicoleta, cu domiciliul în Municipiul Săcele, Cart. Ștefan cel Mare, bl. 20, sc. 

A, et. 1, ap. 8.  

        D-nul  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil  

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-l Președinte anunță că votul este secret. 

D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune li s-a adus la cunoștință că unul dintre consilierii locali nu și-a 

exprimat votul, astfel vor fi doar 18 buletine de vot. 

D-l Președinte întreabă cum dorește acest consilier local să-și exprime votul în acest caz sau optează 

pentru a  nu-și  exercită dreptul de vot. 

D-l Popa Marius Cristian spune că, așa cum s-a discutat și în cadrul ședinței pe comisii, nu consideră că 

este legal acest mod de vot, având în vedere că la momentul votului ordinea de zi nu era aprobată, 

menționând că a solicitat și d-nei Secretar General ca  pentru ședințele viitoare unde sunt situații de acest gen 

să găsească o soluției tehnică electronică de vot secret, sunt aplicații care se pot descărca, trebuie văzut cum 

se procedează în UAT-urile vecine în aceste situații, astfel încât votul să se desfășoare după aprobarea 

ordinii de zi, astfel dumnealui  a preferat să nu-și exercite dreptul de vot, având în vedere că în momentul în 

care i s-au înmânat buletinele de vot și s-a exercitat efectiv votul, ordinea de zi în care era cuprinsă această 

popunere, nu era aprobată. 

D-na Secretar General spune că, așa cum a specificat și în cadrul ședințelor pe comisii de specialitate, 

legislația nu prevede acest lucru, iar la dosarul de ședință trebuie arhivate buletinele de vot, dosarul de 

ședință  constituind arhivă permanentă, d-l consilier local susține că la momentul votului nu era votată 

ordinea de zi, dar urna nu se deschide decât atunci când se ajunge la punctul respectiv de pe ordinea de zi, nu 

înainte, fiind sigilată, lucru care poate fi confirmat de către cei trei consilieri din comisia de numărare a 

voturilor.  
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 D-l Popa Marius Cristian spune că respectă opinia d-nei Secretar General, dar nu poate fi de acord, 

pentru considerentele mai sus enunțate, atât timp cât nu se supune la vot proiectul, ulterior apobării ordinii 

de zi, consideră că nu este legal. 

D-na Secretar General spune că singura soluție pe care o vede la acest moment este ca de luna viitoare, 

când vor fi proiecte de hotărâre pe ordinea de zi care necesită vot secret, după aprobarea ordinii de zi, se va 

întrerupe ședința, cât timp este necesar și toți consilierii locali se vor prezenta pentru a-și exercita dreptul la 

vot la sediul instituției. 

D-l Popa Marius Cristian spune că oricum se consideră necesar, astfel încât să se respecte legalitatea, 

primul principiu care trebuie să guverneze activitatea. 

D-na Secretar General spune că, în acest caz, va trebui ca ședința să înceapă mai repede, la orele 12:00, 

spre exemplu, astfel încât dacă sunt mai multe proiecte de hotărâre cu buletine de vot pe ordinea de zi să 

existe timpul necesar să poate vota toți consilierii locali. 

D-l Popa Marius Cristian spune că trebuie căutate soluții alternative, trebuie văzut cum se face acest 

lucru și la Consiliul Județean. 

D-l Viceprimar spune că a discutat și dumnealui cum se procedează și în alte părți și cea mai simplă 

variantă estea cea în care se exercită votul în timpul ședinței, se aprobă ordinea de zi și când se ajunge la 

punctul respectiv, se exercită votul secret, iar întrucât  consilierii locali nu sunt  în instituție, aceștia pot veni 

strict pentru a-și exprima votul. 

D-na Secretar General spune că se face o pauză de 10-15 minute pentru a se prezenta consilierii locali 

în scopul exercitării votului secret. 

D-l Viceprimar spune că, pe de altă parte, sunt UAT-uri, unde se utilizează această modalitate de vot de 

care uzităm și noi. 

D-l Președinte spune că dumnealui consideră că toți consilierii locali care au introdus buletinele de vot 

în urne și-au exercitat dreptul de vot consideră că este legal și îl întreabă pe d-l consilier local Popa dacă se 

deplasează la sediul Primăriei să voteze sau renunță la a vota aceste puncte de pe ordinea de zi care presupun 

vot secret. 

D-l Popa Marius Cristian spune că, așa cum a mai susținut și la început,  în acest caz, pentru ședința de 

astăzi, la aceste 3 puncte care presupun vot secret, nu-și va exercita dreptul la vot. 

D-na Secretar General spune că aceată modalitate a fost discutată cu toți consilierii locali în funcție și a 

fost agreată de aceștia în unanimitate. 

 D-l Popa Marius Cristian spune că trebuie să atragă încă o dată atenția că principiul legalității este 

primul care trebuie respectat. 

D-na Secretar General îl întreabă dacă dumnealui crede că în acest caz se încalcă legea. 

D-l Popa Marius Cristian spune că este o certitudine că nu este legal să se voteze un proiect de hotărâre 

înainte de aprobarea ordinii de zi care cuprinde proiectul în cauză. 

D-na Secretar General reiterează faptul că acea urnă este sigilată, fapt care poate fi confirmat de 

comisia de numărare a voturilor și este așezată într-o poziție în care este monitorizată de o cameră video în 

permanență.  

D-l Popa Marius Cristian spune că are dreptate sub acest aspect, dar aici este vorba de o cronologie și 

de o succesiune a unor faze de procedură legislativă.  

        Se dă citire rezultatului votului secret, respectiv d-na Madaraș- Fântânaru Simona-Nicoleta: 18 voturi  

pentru,  0  împotrivă (d-l Popa Marius Cristian nu participă la vot). H.C.L. nr. 322.         

       D-l Viceprimar ia cuvântul și spune că este aceasta este strict părerea  unilaterală și subiectivă a d-lui 

consilier local Popa, pe care dumnealui nu și-o asumă, menționând că sunt situații și situații, iar legea nu 

exprimă clar și expres de când a intervenit desfășurarea ședințelor în mediul online ce proceduri de vot se 

folosesc în această situație și analizând acest aspect, sunt primării în țară care votează și în acest mod și 

altfel, până nu se reglementează cadrul legal, de către legiuitor și au fost situații în care s-au uzitat ambele 

modalități de vot și instituțiile abilitate, respectiv  Instituția Prefectului a dat aviz de legalitate pe procedura 

de vot, nu vede unde este preusupusa nelegalitate la care d-l consilier local Popa tot face referire, în 

momentul în care se va completa legislația sub aceste aspect, se va proceda pe cale de consecință. 

      D-l Paraipan George - Horațiu ia cuvântul și spune că ar fi oportun să se solicite un punct de vedere de la 

Instituția Prefectului asupra acestui mod de vot. 

        D-na Secretar General spune că atunci când s-a făcut această completare a legislației pentru a se susține 

aceste ședințe online, nu s-a prevăzut și modalittaea de vot, Instituția Prefectului nu ne poate da o modalitate 

de vot, atât timp cât aceasta nu este legiferată. 
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        D-l Paraipan George – Horațiu spune că se poate solicita totuși un punct de vedere în acest sens.                                        

D-na Secretar General spune că a găsit soluția, astfel se face pauză la ședință și fiecare consilier local 

vine să-și exercite votul secret. 

D-l Paraipan George – Horațiu spune că dacă nu se prezintă în timpul ședinței, probabil vor renunța la 

a-și exercita dreptul de vot, în condițiile în care nu vor putea ajunge. 

 D-na Secretar General spune că sunt atâtea luni în care s-a votat în acest mod, iar modalitatea de vot nu 

este apanajul Instituției Prefectului, ci a Consiliului Local. 

D-l Popa Marius-Cristian spune că dorește să facă o precizare, atât pentru d-na Secretar General, cât și 

pentru d-l Viceprimar, considerând că ar fi util să mai studieze manuale de procedură legislativă. 

        D-nul  Președinte anunță că se trece la punctul nr. 6  de pe ordinea de zi, la proiectul de  hotărâre 

privind aprobarea acordării sumei de  5.000 lei din bugetul local al Municipiului Săcele cu destinaţia  ,,ajutor 

de urgenţăˮ  domnului Gîfu Ioan Traian, cu domiciliul în Municipiul Săcele, Str. Al. I. Lapedatu  nr. 135.   

        D-nul  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-l Președinte anunță că votul este secret.  

D-na Secretar General ia cuvântul și spune că, în calitate de consilierii locali pot veni cu o completare la 

modalitatea de vot în Regulamentul de Organizare și Funcționare al Consiliului Local. 

Se dă citire rezultatului votului secret, respectiv d-l Gîfu Ioan Traian: 18 voturi  pentru,  0  împotrivă  

(d-l Popa Marius Cristian nu participă la vot). H.C.L. nr. 323.     

D-nul Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 7  de pe ordinea de zi,  la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea acordării sumei de 5.000 lei din bugetul local al Municipiului Săcele  cu destinaţia  ,,ajutor 

de urgenţăˮ doamnei Șofran Lenuța, cu domiciliul în Municipiul Săcele, Str. Al. I. Lapedatu, nr. 135. 

        D-nul  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.   

      Se dă citire rezultatului votului secret, respectiv d-na Șofran Lenuța: 18 voturi  pentru,  0  împotrivă  

(d-l Popa Marius Cristian nu participă la vot). H.C.L. nr. 324.     

        D-nul Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre pentru 

aprobarea efectuării în anul 2022 a concediului de odihnă anual neefectuat de către Primarul Municipiului 

Săcele. 

        D-nul  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

  Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  325.          

  D-nul Președinte  anunţă că se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi, la  proiectul  de hotărâre 

privind aprobarea  Statului de funcții al  aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Săcele. 

  D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele:  

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

         Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

 Comisia nr. 4 - nu face obiectul. 

          Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  326.                     

          D-nul Președinte propune să se treacă la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre 

privind organizarea reţelei unităţilor de învăţământ preuniversitar în anul şcolar 2022-2023 de pe raza 

Municipiului Săcele.  

D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 
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        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  327. 

D-nul Președinte propune să se treacă la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi,  la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea achiziționării serviciilor de consultanță, asistență juridică și/sau reprezentare în justiție de 

către Societatea Servicii Săcelene S.R.L. în speța ce face obiectul Dosarului nr. 4635/62/2021, având ca 

obiect litigii de muncă, aflat pe rolul Tribunalului Brașov. 

D-nul  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  328. 

        D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea achiziționării serviciilor de consultanță, asistență juridică și/sau reprezentare în justiție de 

către Societatea Servicii Săcelene S.R.L. în vederea recuperării unor debite de la CNAS-CJAS Brașov.  

D-nul  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.    

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  329. 

D-l Popa Marius Cristian întreabă dacă este cineva online de la Servicii Săcelene pentru a răspunde la o 

întrebare. 

D-na Secretar General spune că nu este nimeni în plen, dar d-l director a fost prezent în cadrul 

ședințelor pe comisii și că d-l consilier local poate formula întrebarea și cineva din aparatul de specialitate 

să-i dea răspuns . 

D-l Popa Marius Cristian întreabă dacă, în procesul cu CNAS referitor la recuperarea acelor debite, s-a 

formulat plângere prealabilă. 

D-na Secretar General spune că se specifică în raportul de specialitate că a fost respins demersul 

întreprins. 

        D-nul Președinte propune să se treacă  la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea tarifului de prestări servicii silvice - exploatări forestiere a  masei lemnoase pentru partizi  

284/2100156801370  din U.P. VII Doftana, 306/2100156801620  din U.P. VI Tarlung, 308/2100156801640 

din U.P. V Tesla. 

        D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 –  nu face obiectul  

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  330.   

        D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre 

privind îndreptarea erorii materiale cuprinse în H.C.L. nr. 262/28.10.2021 privind aprobarea documentației 

tehnice (SF) și a indicatorilor tehnico-economici privind proiectul „CONSTRUIRE LOCUINȚE 

SOCIALE”, în cartierul Gârcini din Municipiul Săcele, jud. Brașov. 

      D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.    

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 331. 

        D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre 

pentru actualizarea indicatorilor tehnico-economici aprobați prin H.C.L. nr. 160/25.07.2018 privind 

aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici  privind proiectul „Reabilitare 

trotuare și accese strada Barajului” și modificați prin H.C.L. nr. 47/28.02.2019.  
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       D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.    

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 332. 

        D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre 

privind actualizarea de date asupra unor imobile ce fac parte din fondul forestier ce aparțin Municipiului 

Săcele. 

        D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil  

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 333. 

       D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre privind  

 anularea  numărului  cadastral 114126,  în suprafață de 35341 mp și a numărului cadastral 114127, în suprafață 

 de 5000 mp.    

        D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil, cu amendament formulat de d-l consilier local Popa Marius Cristian 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.     

D-na Secretar General ia cuvântul și spune că, așa cum s-a discutat și la ședința pe comisii de 

specialitate și referitor la amendamentul formulat de d-l consilier local Popa, face precizarea că această 

hotărâre merge la notar,  unde d-l Primar trebuie să dea acea declarație, nu la OCPI. Dumneaei mai spune că 

singura modificare care ar putea fi făcută, ar fi la art. 1, respectiv introducerea sintagmei ,,se aprobă 

anularea”, notarul agreând formula ,,se aprobăˮ sau ,,se anuleazăˮ, iar cu această hotărâre la notar se va da 

declarația de care s-a făcut vorbire și  aceasta merge la OCPI, nu hotărârea Consiliului Local. Dumneaei 

precizeazeză că articolul 2 rămâne același și că nu vede rostul acelor modificări solicitate. 

D-l Popa Marius-Cristian reiterează faptul că Consiliul Local nu are competența legală de a anula niște 

numere cadastrale pe care o instituție a statului, printr-o procedură, le emite, în Ordinul 700 al Președintelui 

ANCPI se stipulează clar cum se anulează aceste numere, respectiv cu cerere din partea proprietarului și cu 

declarație că nu au intrat în circuitul civil, iar la alin. (3) de la art. 63 se specifică și efectiv cum se face acest 

lucru, respectiv inspectorul de specialitate din cadrul Serviciului Județean de Cadastru și Publicitate 

imobiliară operează în registrul electronic de numere anularea acestor numere, iar ceea ce trebuie dus la 

Oficiul de Cadastru este o cerere de anulare și o declarație că nu ne-am folosit de documentația respectivă 

pentru a intra imobilele în circuit civil. 

D-na Secretar General spune că exact asta a afirmat și anterior, la OCPI se va merge cu cererea și 

declarația, iar pentru declarația dată la notar, acesta ne solicită această hotărâre, altfel nu acceptă să facă 

declarația. 

D-l Popa Marius Cristian spune că sunt lucruri diferite, astfel faptul că Consiliul Local aprobă  

demararea procedurilor pentru anularea acelor numere este cu totul altceva față de faptul că anulează 

numere. 

D-na Secretar General spune că a venit cu acea completare, în sensul că  Consiliul Local aprobă 

anularea acelor numere cadastrale. 

D-l Popa Marius-Cristian spune că agrează această soluție. 

D-na Secretar General spune că tot cu acele două documente se merge la OCPI, dar noratul solicită 

această hotărâre și consideră că nu are rost introducerea unui articol nou, întrucât d-l Primar va da la notar 

acea declarație și nu trebuie specificat în hotărâre că s-a folosit sau nu respectiva documentație. 

D-l Popa Marius-Cristian spune că municipiul este titularul dreptului de proprietate, nu notarul. 

D-na Secretar General spune că este normal, dar Consiliul Local împuternicește Primarul Municipiului 

Săcele să întrepridă toate demersurile necesare în acest caz. 

D-l Popa Marius-Cristian spune că au propus introducerea articolului nou, astfel încât d-l Primar când 

merge la notar să fie îndrituit și cu cererea și cu declarația. 



 9 

D-na Secretar General spune că art. 2 stipulează că se împuternicește Primarul Municipiului Săcele să 

întreprindă toate demersurile legale în acest sens. 

D-l Popa Marius-Cristian spune că nu vede de ce să nu fie specificate, întrucât sunt doar două, respectiv 

cererea și declarația că nu a intrat în circuit civil. 

      D-na Secretar General face precizarea că art. 1 se reformulează astfel:  ,,se aprobă anulareaˮ. 

      D-l Popa Marius-Cristian spune că este de acord cu reformularea prezentată de d-na Secretar General. 

      D-na Secretar General precizeză că nu este vorba de un amendament, este doar o reformulare. 

      D-l Popa Marius-Cristian spune că, având în vederea reformularea prezentată de d-na Secretar General 

își retrage amendamentul.  

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre, cu reformularea prezentată de d-na Secretar General și se aprobă 

cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 334. 

      D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 18 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre privind 

atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Săcele a  imobilului înscris  în CF nr. 104812 

Săcele, nr.top 7141/3/1/2/1/1/1/1/2 și a imobilului înscris în  CF nr. 115721 Săcele, nr.top 

7141/1/1/1/b/1/1/1/2. 

      D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.     

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 335. 

      D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 19 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre privind 

atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Săcele a imobilului înscris în CF nr. 115122-C1-U2 

Săcele, nr. top. [ ( 2249,2250 ) /1 ] / II,  a imobilului înscris în CF nr. 115123 Săcele, nr. top. ( 2249,2250 )/2  

și  a cotei de 25/100 din imobilul înscris în CF nr. 115122 Săcele, nr. top. (2249,2250)/1, situate în 

Municipiul Săcele, str. Nicolae Colceag, nr. 5. 

      D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.     

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 336. 

      D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 20 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre privind 

 aprobarea dezmembrării imobilului înscris în CF nr. 113715 Săcele, nr. cadastral 113715,  

 proprietatea publică a  Municipiului Săcele. 

      D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.     

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 337. 

       D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 21 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre privind 

atestarea unor imobile ce fac parte din fondul forestier – categoria de folosință pădure,   la domeniul public al 

Municipiului Săcele. 

       D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.     

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 338. 

       D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 22 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre 

privind alegerea Preşedintelui de şedinţă al Consiliului Local al Municipiului Săcele pentru perioada 

01.01.2022-31.03.2022. 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu propuneri în plen  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil, cu amendament formulat de d-l consilier local Popa Marius Cristian 
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        Comisia nr. 3 – aviz favorabil, cu propuneri în plen  

Comisia nr. 4 - aviz favorabil, cu 2 propuneri, d-na Coman Felicia și d-na Voicesu Nicoleta Teonia l-au 

propus pe d-l Munteanu Gheorghe și d-na Stoica Gabriela și d-l Florescu Marius au propus-o pe d-na Paniti 

Izabella. 

D-na Secretar General ia cuvântul și spune că dorește să facă câteva precizări cu privire la 

amendamentul formulat în cadrul comisiei de specialitate nr. 2, astfel art. 123 din Codul Administrativ 

prevede că președintele de ședință se alege prin vot deschis, cu majoritate simplă. Față de discuția avută în 

comisia de specialitate nr. 2 cu privire la alegerea președintelui de ședință prin vot secret, deși legislația  mai 

sus citată prevede în mod clar modalitatea de vot, ar dori să facă aceeași recomandare d-lui consilier local de 

a mai citi legislația atunci când formulează amendamente, întrucât principiul legalității trebuie respectat în 

egală măsură de toți cei implicați în procesul legislativ. 

D-l Popa Marius Cristian renunță la amendamentul formulat. 

D-l Președinte supune la vot prima propunere formulată, în persoana d-lui consilier local Munteanu 

Gheorghe și se aprobă cu 10 voturi pentru, 9 abțineri (d-l Popa Marius Cristian, d-na Popescu Gabriela, d-l 

Gîndac Nicolae, d-l Costea Cătălin Ionuț, d-na Stoica Gabriela, d-l Paraipan George Horațiu, d-l Florescu 

Marius, d-na Paniti Izabella, d-na Balint Tunde Sara). H.C.L. nr. 339. 

D-l Popa Marius Cristian întreabă cum s-a stabilit că prima propunere este d-l Munteanu Gheorghe, 

respectiv a doua d-na Paniti Izabella. 

D-l Viceprimar spune că în ordinea în care s-au făcut propunerile. 

D-l Președinte spune că în această ordine s-au dat citire propunerilor în comisia de specialitate nr. 4. 

D-l Popa Marius-Cristian spune că în alte comisii se poate ca ordinea să fi fost alta. 

D-na Secretar General spune că în alte comisii nu s-au făcut propuneri nominale, avizele s-au dat cu 

propuneri în plen. 

D-l Președinte spune că în comisia de specialitate nr. 2 s-au făcut aceleași propuneri, în aceeași ordine, 

dar nu s-a dat citire acestora în plen. 

D-l Medianu Gheorghe ia cuvântul și reiterează cele spuse de antevorbitor. 

         D-nul Președinte anunță că s-a ajuns la secțiunea ,,Diverseˮ, unde este înscrisă o informare pe ordinea 

de zi, respectiv:  Informare – prezentare stadiu de implementare proiect ,,Dezvoltarea unui pachet integrat de 

servicii suport pentru copii și tinerii din teritoriul SDL Gârcini ˮ, Cod proiect 142450, cum nu sunt discuții 

pe baza acesteia, dă cuvântul d-nilor și d-nelor consilieri locali pentru interpelări. 

        D-na Secretar General ia cuvântul și spune, referitor la informarea de pe ordinea de zi, că este vorba de 

un proiect în care Municipiul Săcele are calitatea de lider de proiect, iar periodic trebuie făcută o informare 

în acest sens și către Consiliul Local. 

      D-l Munteanu Gheorghe spune are o întrebare pentru d-l Primar, astfel a fost întrebat de un grup de 

tineri, dacă în noaptea de Anul Nou  se va organiza un foc de artificii, cum s-a făcut de obicei și consideră că 

ar fi oportun acest lucru. 

      D-l Primar spune că n-a fost luat în calcul acest aspect, dar se va analiza și se va vedea dacă se va găsi o 

soluție rapidă în acest sens. 

     D-l Costea Cătălin Ionuț întreabă dacă anul acesta va mai funcționa patinoarul. 

     D-l Primar spune, că așa cum s-a adus la cunoștință luna trecută, anul acesta nu va fi amplasat patinoarul, 

anul viitor, dacă situația pandemică o permite, vom avea patinoar, dacă ar fi fost, se deschidea în jurul datei 

de 1 decembrie. 

      D-l Popa Marius Cristian spune că vrea să aducă la cunoștință o problemă semnalată în cursul zilei de 

luni de către cetățenii de pe str. Ilie Minea cu privire la activitatea de deszăpezire, aceștia fiind foarte 

nemulțumiți  față de faptul că pe această stradă, ca de altfel și pe strada paralelă – Smârdan,  stratul de gheață 

este foarte gros, s-a intervenit doar pentru deszăpezire, iar materialul antiderapant s-a aruncat la distanță 

mare, câteva mașini au derapat, o doamnă de acolo l-a sunat pe d-l  Administrator Public Gâdea de 2-3 ori, la 

un moment dat a înțeles că a avut loc și o altercație verbală între cele două persoane, se pare că d-l Gâdea  

s-ar fi răstit și ar avea rugămintea ca personalul din administrația publică care interralaționează cu cetățenii 

să vorbească cât se poate de frumos cu aceștia, fiind plătitori de taxe și impozite. Dumnealui mai spune că a 

fost la fața locului și situația este gravă, a trecut și astăzi și situația este identică, pe strada Barbu Lăutaru 

între nr. 3-16 stratul de gheață este de cca 25 cm, șanțul pluvial este înfundat, toată apa este pe drum și pe 

fondul temperaturilor scăzute îngheață și autoritățile trebuie să intevină pentru a asigura defășurarea 

traficului rutier și pietonal în bune condiții. 
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    D-l Gâdea Sorin spune că la solicitarea doamnei la care a făcut referire d-l consilier local Popa s-au 

deplasat două persoane la fața locului, la intervale orare diferite pentru a constata cele sesizate, una a fost un 

reprezentant al Cibinului și cealaltă dumnealui, care a putut urca cu o  mașina simplă  fără probleme, oprind 

în pantă, doamna respectivă i-a vorbit jicnitor; ceea ce poate confirma cu dovezi este că aseară și ieri după-

masă s-a acționat cu material antiderapant, împrăștiat cu lopata, pentru că dacă pentru în străzile în pantă 

acționează cu nisip în amestec cu sort 4-8  împrăștiat cu sărăriță, nu va avea efect. Dumnealui mai spune că a 

verificat și personal acest lucru și dacă d-l consilier Popa susține că astăzi era patinoar acolo, îl invită se 

verifice împreună. Totodată, dumnealui menționează că este o mare problemă cu mașinile parcate haotic pe 

str. Barbu Lăutaru, care nu numai că au îngreunat activitatea de deszăpezire, ci au făcut-o să nu fie viabilă, 

sunt persoane care fost informate în acest sens, iar aici este o rigolă înfundată, într-adevăr, în momentul în 

care o vor permite parcările se va rezolva, așa cum s-a făcut și anul trecut. 

       D-l Popa Marius Cristian spune că s-a acționat, dar cantitatea de material antiderapant este foarte mică 

față de necesitățile străzilor în pantă, o singură lopată la 5 m, după măsurătorile făcute, ceea ce este foarte 

puțin. 

      D-l Gâdea Sorin spune că această cantitate de material antiderapant folosită este stabilită în conformitate 

cu un normativ, iar respectarea acestuia a fost verificată inclusiv de Curtea de Conturi.  

       D-l Popa Marius Cristian spune că cetățenii sunt nemulțumiți. 

       D-l Gîndac Nicolae spune că pe străzile din Cartierul Gârcini sunt mari probleme, nu se poate circula 

nici cu salvarea, întrucât sunt gropi foarte mari, la care se adaugă acum și gheața care generează probleme. 

Dumnealui mai spune că s-au realizat contracte cu SC Cibin, unde se stipula că după 3 luni se vor înmâna 

pubele de gunoi, dar nu s-au primit, nici după 6-7 luni.  

      D-l Gâdea Sorin spune că discuția care a avut loc când au început să se încheie contracte de salubrizare 

cu cetățenii din Cartierul Gârcini, care trebuiau încheiate din 2014, s-a menționat că după primele 6 luni, 

dacă se vor achita facturile se vor distribui pubele, la ora actuală, după primele 3 luni de facturare, nu 6 luni 

cum a spus d-l consilier local Gîndac, gradul de achitare este de 13%, conform normelor în vigoare ar trebui 

ridicate de acolo 7,4 t în condițiile în care se ridică 28 t de la cei care au contracte încheiate, celor care sunt 

cu facturile la zi, li se vor distribui pubele, după primele 6 luni, după 2 facturi, că o factură este trimestrială, 

li se vor distribui plătitorilor. 

     D-l Paraipan George Horațiu spune că dorește să ridice problema de pe str. Vulcan, d-l Gâdea a intervenit 

la decolmatarea canalului care a căzut în timpul ploilor care au avut loc în urmă cu 10 zile, dar trebuie 

intervenit, chiar și provizoriu, pentru întărirea malului, întrucât riscă să se prăbușesacă și fundația gardului 

localnicului de acolo. Dumnealui spune că dorește să-l întrebe pe d-l Gâdea dacă are acces la baza de date de 

la o firmă privată, dacă cunoaște atât de bine plătitorii. 

       D-l Gâdea Sorin spune că, în conformitate cu legislația în vigoare, cu prevederile a O.U. G. nr.  52 și a 

fostei Ordonanțe 54, autoritățile administrației publice locale au dreptul să solicite orice fel de informație de 

la operator, care au obligația de a le furniza și menționează că intervenția de pe str. Vulcan a fost realizată de 

d-l Primar. 

     D-l Primar spune că str. Vulcan este o prioritate pentru anul viitor, ca investiție pentru modernizare, care 

se va face în totalitate. Dumnealui spune că situația financiara a Municipiului Săcele, în ciuda celor 

vehiculate este una bună, cum se va vedea și la repartizarea execendenlui financiar. 

    D-nul Preşedinte constată că ordinea de zi a fost epuizată şi, în consecinţă, declară şedinţa închisă, drept 

pentru care s-a întocmit prezentul Proces verbal.  Orele:  16:19. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ,                                                        APROBAT 

         CONSILIER LOCAL,                                                                        PRIMAR 

Prof. MUNTEANU GHEORGHE                                                            Ing. POPA VIRGIL 

       

 

                          Avizat 

SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI SĂCELE 

             C.J. ZAMFIR GETA 

                                                                             

                 Elaborat 

       Insp. Acăroaie Elena 
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